
PROTOKOLL
vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings styrelse 
den 1/2 1951 på Stadion.
Närvarande: Larson, Rinman, Dunér, Hellborg och Liliequist.

§ 1. Öppnade ordf. sammanträdet och föredrogs protokoll från sam
manträdet den 23/1, vilket godkändes i befintligt skick.

§ 2. Uppdrogs åt Dunér att inför jubileet beställa 75 silver- och 
75 bronsplaketter.

§ 3. Beslöts att precisera ordalydelsen i ett den 4/11 1950 till 
fotbollssektionens styrelse översänt brev med beslut om under
kännande av S. Bergh som ledamot av sektionsstyrelsen. Det 
skulle meddelas, att B. inte längre godkändes som styrelseledamot.

§ 4. På förfrågan från fotbollssektionen skulle svar lämnas om hur 
frågan om ett bolag för exploaterande av Fjärran Östern—Filmen 
lösts genom att Djurgårdens Idrottsförening träffat överens
kommelse med Art-Film. Även skulle meddelas, att Nordlund för
klarat sig villig föra över det planerade filmbolaget på DIF samt 
att DIF:s ordf. vid samtal med fotbollssektionens ordf. fram

hållit att detta bolag bildats utan styrelsens godkännande.

§ 5. Från AIK förelåg inbjudan till klubbens 60-års jubileum. Beslöts 
att Sven Larson skulle representera och överlämna DIF:s stora 
skidrelief.

§ 6. Beslöts att Sv. Ishockeyförbundets sekr. S. Björkdahl skulle få 
DIF:s klubbmärke i stället för det märke, som hans fader, heders
ledamot i Föreningen, innehaft och som efter dennes död följt 
honom i graven. Gavs ishockeysektionen rätt att köpa två märken 
att Överlämnas till Forshaga för montering på en sköld. En an
hållan från Nils Jerring i SF att få 5 klubbmärken avslogs och 
i stället skulle han erhålla 5 st. SM-märken från skidveckan.

§ 7. Uppdrogs åt Rinman att meddela Art-Film vilka kostnader Föreningen 
haft för Fjärran-Östern-Filmen.

§ 8. Sedan från skidor infunnit sig hrr Hedjerson, G. Berg, Wising och 
Norén diskuterades diverse frågor i samband med lotteriet, Skan
senstafetten och 11 febr.-tävlingarna i skidbacken. Fastställdes 
priset på SM-programmet vid Skansenstafetten till 50 öre och 
entrépriset vid backtävlingarna den 11/2 till kr. 3:- Hedjerson 
meddelade att Skidförbundet haft en trevare ute i fråga om 1952 
års back-SM, som var aktuellt för skidbacken i Hammarby. Samma 
ärende kunde ordf. Larson redovisa.

§ 9. Uppdrogs åt Liliequist att träffa överenskommelse om annonsack
visition och i övrigt börja förarbeten för jubileumsskriften.

§ 10. Gjordes ett överslag på bruttointäkter vid back-SM och visade på 
i runt tal kr. 75.000.

§ 11. Dunér fick i uppdrag undersöka möjligheterna att åstadkomma en 
större plakett med DIF:s bågspännare att utdelas som hedersgåva. I 
samband därmed åtog sig Rinman fortsätta bearbetningen av Kungl. 
Patentverket för att fa DIF:s klubbmärke inregistrerat.

§ 12. Fastslogs att byggm. Sundvall borde betalas med utlovade 25.000 kr. 
a conto.

§ 13. Beslöts att till sammanträdet den 8/2 kalla fotbollssektionens 
styrelse.

§ 14. Avslutades sammanträdet.


